
Είναι απίστευτο, είναι αδιανόητο, η πόλη των νερών, ο 
Δήμος Λουτρακίου να αντιμετωπίζει πρόβλημα με το 
πόσιμο νερό και να έχει κηρυχθεί ο Δήμος επίσημα σε 

κατάσταση έκτακτης ανάγκης λόγω λειψυδρίας.
Κάποιοι έχουν ευθύνες και γι’ αυτό πρέπει να απολογη-

θούν. Αυτό δεν λέει τίποτα μπροστά στη δυσφήμιση και 
την έκταση που έχει πάρει το θέμα. Βουίζει όλη η Ελλάδα, 
το είπαν και τα τηλεοπτικά κανάλια πανελλαδικώς, η δυ-
σφήμιση είναι μεγάλη για την όμορφη λουτρόπολή μας.

Οι προκάτοχοι παρέδωσαν μια πόλη στολίδι, μια πόλη 
φημισμένη όχι μόνο πανελλαδικά αλλά και παγκοσμίως ήταν 
το Λουτράκι γνωστό, βασιλιάδες όπως ο ΦΑΡΟΥΚ, Άραβες, 
Ευρωπαίοι έρχονταν να κάνουν τις διακοπές τους στην πα-
γκοσμίου φήμης λουτρόπολη. Οι πρόγονοί μας μας άφησαν 
αυτή την όμορφη κληρονομιά αυτής της λουτρόπολης. Οι 
μετέπειτα κληρονόμοι άρχοντες αυτής της λουτρόπολης, 
που η ΑΙΓΛΗ της ακόμη και σήμερα φεγγοβολά, ξαφνικά 
έπεσε μαύρο στο φεγγοβόλημα αυτού του Δήμου, όσον 
αφορά τη βαριά του βιομηχανία που είναι - ήταν θα λέμε 
τώρα - το φημισμένο νερό Λουτρακίου. Σήμερα οι επίγονοι 
αυτού του Δήμου τι έχουν κάνει;

 Ίσως τελικά αληθεύει το κοινό ρητό που λέει ο λαός, 
μια γενιά φτιάχνει - μια γενιά συντηρεί και η τρίτη γενιά 
τα καταστρέφει.

Κι όμως εξυπνάκηδες συμπατριώτες και με τη δική σας 
ανοχή ήρθε ο Δήμος μας σε αυτή την κατάσταση όσον 
αφορά τον πλούτο που λέγεται φυσικό μεταλλικό νερό 
Λουτρακίου.

Η εφημερίδα μας έχει μάθει να λέει τα πράγματα με το όνομά 
τους τα 28 χρόνια που κυκλοφορεί. Σε άλλους αρέσει και σε 
άλλους δεν αρέσει. Ξέρουμε να σπάμε αυγά και να λέμε τα 
πράγματα όπως είναι, χωρίς να φοβηθούμε κανέναν, αφού 
έχουμε ταχθεί να στηρίζουμε τον «άβουλο» δημότη αλλά και 
μαζί τους και τον «βολεμένο» δημότη που έχει βούληση.

Κοιτάξτε γύρω σας και δείτε πόσοι είναι βολεμένοι από 
το Δήμο. Δημότη ξύπνα.

Μια μερίδα δημοτών μαζί με νομικούς ειδικούς υδρολόγους 
και επιστήμονες που έχουν σχέση με το νερό, με χορηγό την 
εφημερίδα μας, θα ξεκινήσουν να ξετυλίξουν το κουβάρι, γιατί 
η πόλη των νερών βαδίζει προς την καταστροφή. Θα βρεθούν 
οι υπεύθυνοι που σίγουρα έχουν όνομα και επώνυμο.

Διότι η ιστορία και ο ιστορικός του μέλλοντος θα τους 
γράψει με μαύρα γράμματα. Και όσο ο θεός μας έχει καλά, 
την ιστορία του Δήμου από τη μεταπολίτευση έως σήμερα 
θα την καταγράψουμε με οδηγό το πλούσιο αρχείο της 
εφημερίδας μας και θα εμπλουτιστεί με φωτογραφίες από 
το αρχείο του συμπολίτη μας Γιάννη Καλλίρη. 
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ΤΟ ΒΗΜΑ
ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ - ΠΕΡΑΧΩΡΑΣ - ΑΓ. ΘΕΟΔΩΡΩΝ

| Η Καθημερινή σας Ενημέρωση! 

ΣΕ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΕΚΤΑΚΤΗΣ ΑΝΑΓΚΗΣ Ο ΔΗΜΟΣ ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ 
ΛΟΓΩ ΛΕΙΨΥΔΡΙΑΣ Η ΠΟΛΗ ΤΩΝ ΝΕΡΩΝ ΔΕΝ ΕΧΕΙ ΝΕΡΟ

Στο Δημαρχείο Κορίνθου η Απονομή  
Τιμητικής πλακέτας στη MOTOR OIL

fast DELIVERY service

GRILL-RESTAURANT-CAFE

Συνάντηση εργασί-
ας στο Δημαρχείο 
Κορίνθου με τον εκ-
πρόσωπο της ΜΟ-
ΤΟΡ ΟΙΛ Κωνστα-
ντίνο Ασημακόπουλο 

για την απονομή τιμητικής πλακέτας σχετικά με το έργο 
προσφοράς της εταιρείας για την προστασία του δασικού 
πλούτου της Κορινθίας
Επίσης ακολούθησε συζήτηση για τις δωρεές του Βαρδι-
νογιανειου Ιδρύματος. Θετικές εξελίξεις:
-Προχωρά η διαδικασία παραχώρησης των δυο ηλεκτρι-
κών λεωφορείων.
-Σε μικρό διάστημα παραδίδονται τα δυο ηλεκτρικά μικρά 
φορτηγά αυτοκίνητα και το μικρό δορυφορικό απορριμ-

ματοφόρο για τους πεζόδρομους.
-Ετοιμάζονται τα τρία πυροσβεστικά οχήματα με πλήρη 
και σύγχρονο εξοπλισμό.
-Εγκρίθηκε το αίτημα κατασκευής δυο Πυροφυλακιων 
στο Σοφικο και το Χιλιομόδι και μέχρι την έναρξη της 
σαιζόν θα είναι έτοιμα.
-Εγκρίθηκε το αίτημα του Δήμου για την κατασκευή τρι-
θέσιου ειδικού νηπιαγωγείου παιδιών με ειδικές ανάγκες.
-Εγκρίθηκε το αίτημα κατασκευής τριών Σταθμών Φόρτισης 
Ηλεκτρικών Οχημάτων για τα αυτοκίνητα του Δήμου.
-Προχωρά η προμήθεια ιστιοπλοϊκών σκαφών για το ΝΟΚ 
ΑΜΕΙΝΟΚΛΗ.
Θα ακολουθήσουν σύντομα και άλλες δράσεις που συζητάμε για 
χρηματοδότηση (Παιδικές χαρές, Μονάδα Αφαλάτωσης, κ.α.)

"και η ντροπή 
... ντράπηκε"

ΣΤΗΝ ΒΟΥΛΗ Η ΚΑΘΥΣΤΕΡΗΣΗ ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗΣ 
ΤΟΥ ΠΡΟΑΣΤΙΑΚΟΥ ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ.  

ΕΠΙΣΤΟΛΉ ΚΟΛΑΦΟ ΚΑΙ ΑΠΟ ΤΟΝ ΔΉΜΑΡΧΟ  
Γ. ΓΚΙΏΝΉ ΠΡΟΣ ΤΉΝ ΕΡΓΟΣΕ ΓΙΑ ΤΟΝ ΙΔΙΟ ΛΟΓΟ!

Ο βουλευτής Κορινθίας Γιώργος Ψυχογιός, 
επανέφερε την προηγούμενη εβδομάδα 

στην βουλή, στην υφυπουργό τουρισμού Έλενα 
Ράπτη την εντελώς αδικαιολόγητη καθυστέρη-
ση ολοκλήρωσης του έργου του προαστιακού 
Λουτρακίου, (δια την οποία υπάρχουν 6  απο-
φάσεις του ΔΣ) και τα προβλήματα που δημι-
ουργούνται, στην συγκοινωνιακή εξυπηρέτηση 
του κόσμου, αλλά και στην υποστήριξη των 
μεγάλων τουριστικών αναγκών της ιστορικής 
μας λουτρόπολης! 

Στο ίδιο μήκος κύματος και ο δήμαρχος Γ. 
Γκιώνης, ο οποίος με μια επιστολή κόλαφο που 
έστειλε πρόσφατα προς την ΕΡΓΟΣΕ, τονίζει τον 
εξόχως αντιπαραγωγικό τρόπο με τον οποίο δια-
χειρίζονται οι υπεύθυνοι, το συγκεκριμένο έργο, 
που σημειωτέον έπρεπε να έχει ολοκληρωθεί 

πριν 4 χρόνια, ενώ η νέα ημερομηνία ολοκλήρωσης, έχει οριστεί για το 2025!

Motor Oil:  
Προσφέρει 20.000 σε κάθε οικογένεια  

που αποκτά τρίτο παιδί

Οικονομική ενίσχυση 20.000 ευρώ 
σε κάθε οικογένεια εργαζομένων 

της, που αποκτά περισσότερα από 
δύο παιδιά, προσφέρει η Motor Oil, 
σύμφωνα με ανακοίνωσή της.

Η συγκεκριμένη ενέργεια, δημοσι-
εύτηκε από την εταιρεία μέσω του 
λογαριασμού της στο linkedin. Η 
ανακοίνωση αναφέρει:

«Με υψηλό αίσθημα ευθύνης και με 
γνώμονα τη διαχρονική στήριξη των 
εργαζομένων του, το Διυλιστήριο της 
Motor Oil συμβάλλει έμπρακτα στην 
αντιμετώπιση της υπογεννητικότητας, 
προσεγγίζοντας με σεβασμό και ευαι-
σθησία τις ανάγκες των ανθρώπων 
του.

Η Motor Oil θα προσφέρει στις 
οικογένειες των εργαζομένων της, 
για κάθε παιδί μετά το 2ο, 5.000€, με 
τη γέννηση, 5.000€, μόλις το παιδί 
συμπληρώσει τα πρώτα έξι έτη ζωής, 
5.000€, αφού γίνει 12 ετών και τέλος 
5.000€, με την ενηλικίωσή του.

Συνολικά, κάθε οικογένεια που απο-
κτά περισσότερα από δυο παιδιά, θα 
ενισχύεται με το ποσό των 20.000€, 
για κάθε ένα νέο παιδί».
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Η ΣΠΑΣΜΕΝΗ ΠΙΝΑΚΙΔΑ ΣΤΟ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΠΑΡΚΙΝΓΚ ΠΑΝΩ 
ΑΠΟ 5 ΧΡΟΝΙΑ

ΑΡΘΡΑ - ΑΠΟΨΕΙΣ - ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΕΙΣ ΣΤΟ Ε-MAIL ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ ΜΑΣ: VIMALOUPE@YAHOO.GR

Συνδρομή για ένα χρόνο: Ιδιωτών 20 ΕΥΡΩ
Οργανισμών - Εταιριών Α.Ε. - Τραπεζών - Δήμων 

και Κοινοτήτων 70 ΕΥΡΩ. Η συνδρομή προπληρώνεται. Τα επώ-
νυμα άρθρα δεν εκφράζουν απαραίτητα τη γνώμη της διεύθυνσης
Ηλ. Στοιχειοθεσία - εκτύπωση: “Καταγράμμα” τηλ. 27420-29333

ΤΟ ΒΗΜΑ 
Λουτρακίου - Περαχώρας

Τοπική εφημερίδα
Ιδιοκτήτης: ΓΙΑΛΟΨΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝΟΣ 

ΛΟΥΚΑΣ-ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΕΚΔΟΤΗΣ-ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ: ΣΠΥΡΟΣ ΓΙΑΛΟΨΟΣ
ΓΡΑΦΕΙΑ: Πλατεία 25ης Μαρτίου 20 ΛΟΥΤΡΑΚΙ 20300

ΤΗΛ.: 27440-21360
ΤΗΛ./FAX: 27440 66575

Κωδικός: 4017
ΤΙΜΗ ΦΥΛΛΟΥ: 1 ΕΥΡΩ

e-mail: 
vimaloupe@yahoo.gr

ΣΥΝΕΡΓΑΖΟΝΤΑΙ ΑΦΙΛΟΚΕΡΔΩΣ: ΓΙΑΝΝΗΣ ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ - ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ - 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΧΑΤΖΗΠΑΝΤΕΛΗΣ - ΚΩΣΤΑΣ ΣΤΑΜΟΥ - ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΡΑΠΑΝΑΓΟΣ 

- ΜΙΝΑ ΓΙΑΝΝΟΥΛΗ - ΒΑΣΙΛΗΣ ΛΙΑΝΤΙΝΙΩΤΗΣ - ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΚΑΡΑΠΑΤΑΣ - ΓΙΑΝΝΗΣ ΣΙΑΝΝΟΥΔΗΣ
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ (Υπεύθυνος διαφήμισης και συνδρομών)

ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΕΣ: ΒΛΑΣΣΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ

Ποιος φταίει;
Φυσικά ο αρμόδιος Αντιδή-

μαρχος και όχι ο Δήμαρχος
Για να βάλουμε τα πράγματα 

στη θέση τους, όλοι ξέρουμε 
τη χιλιοειπωμένη λέξη τα πα-
ράπονά σου ΣΤΟ ΔΗΜΑΡΧΟ.

Ένας Δήμαρχος δεν μπορεί 
να τα κάνει όλα, γι’ αυτό έχουν 
προβλεφθεί διάφορες αρμο-
διότητες, του Προέδρου, του 
Αντιδημάρχου, των Τοπικών 
Συμβούλων κλπ. Έτσι λοιπόν 
ο κάθε τομέας έχει και τις 
ανάλογες αρμοδιότητες, και 

στην προκειμένη περίπτωση ο 
Αντιδήμαρχος που έχει στην 
αρμοδιότητά του τις παιδικές 
χαρές, που δεν γνωρίζουμε 
σε ποιον ο Δήμαρχος έχει 
αναθέσει.

Θα θέλαμε να τον ρωτή-
σουμε και οι δημότες περιμέ-
νουν απάντηση. Για ποιο λόγο 
υπάρχει αυτή η εγκατάλειψη 
στις παιδικές χαρές. Να σημει-
ώσουμε ότι το ερώτημα και οι 
φωτογραφίες είναι δημοτών 
και η εφημερίδα είναι η φωνή 
τους.

ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΕΣΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΕΣ

Ο Σπύρος Ο Σπύρος 
Γιαλοψός Γιαλοψός 
γράφειγράφει

ΓΙΑΤΙ ΕΙΝΑΙ ΕΓΚΑΤΑΛΕΛΕΙΜΜΕΝΕΣ ΟΙ ΠΑΙΔΙΚΕΣ ΧΑΡΕΣ;

ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΔΗΜΟΤΗ

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΕ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ ΠΟΥ ΕΙΣΑΙ;
ΟΙ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ - ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑΡΧΕΣ ΤΟΥ  

«ΓΛΥΚΟΥ ΝΕΡΟΥ» ΠΕΤΟΥΝ ΣΤΟΥΣ ΚΑΔΟΥΣ  
ΟΛΟΚΛΗΡΑ ΧΑΡΤΟΚΙΒΩΤΙΑ

Επειδή γνωρίζω ότι δεν θα κάνετε λογοκρισία στην επιστολή μου, σας τη 
στέλνω και είναι επιστολή πολλών δημοτών, αλλά εγώ την υπογράφω για λό-
γους εντοπιότητας και εάν κι εσείς συμφωνείτε με το κείμενο, δεν θα ήθελα να 
γραφτεί το όνομά μου.

Οι καταστηματάρχες - επαγγελματίες της παραλίας εκτός του ότι είναι 
«αγνώμονες» και φυσικά δεν μιλάμε για όλους, υπάρχουν και εξαιρέσεις, δεν 
δείχνουν τον ανάλογο επαγγελματισμό στη δουλειά τους και το μόνο που έχουν 
μάθει είναι να ζητούν εξυπηρετήσεις - παραχωρήσεις από τη δημοτική αρχή 
και στο τέλος αντί να πουν ευχαριστώ για τα τζάμπα μαγαζιά που τους έκανε, 
τα θέλουν μονά ζυγά δικά τους.

ΙΔΟΥ Η ΑΝΕΥΘΥΝΟΤΗΤΑ ορισμένων καταστηματαρχών. Πετούν ολό-

κληρα χαρτοκιβώτια μέσα στους κάδους, οπότε με λίγα χαρτοκιβώτια γεμίζουν 
οι κάδοι και μετά ξεχειλίζουν τα σκουπίδια. 

Εάν υπήρχε συνείδηση και ήταν πραγματικά επαγγελματίες, τα χαρτοκιβώτια 
πρέπει να τα σπάνε και μετά να τα πετούν στους κάδους.

Στην επόμενη επιστολή μου θα σας στείλω 
και φωτογραφίες που πετούν ολόκληρα τα 
χαρτοκιβώτια. Με τέτοιες και άλλες συμπερι-
φορές ακριβών τιμών και μη ευγενική συμπερι-
φορά στους πελάτες σας, διώχνετε τον κόσμο 
από την περιοχή και ύστερα παραπονιέστε γιατί 
δουλεύουν τα Καλάμια στην Κόρινθο και όλη η 
Κορινθία έως Ξυλόκαστρο.

Δημότης έστειλε τη φωτογραφία με τη σπασμένη πινα-
κίδα του δημοτικού πάρκινγκ, η οποία έχει να λειτουργή-
σει τουλάχιστον μια πενταετία, σύμφωνα με κάτοικο της 
περιοχής. Και ρωτάμε: Είναι τόσο δύσκολο να φτιαχτεί η 
ταμπέλα με την ένδειξη δημοτικό πάρκινγκ;

Η Καραμούζη Σταματία του Ηλία 
και της Θεοδώρας γένος Τσαντύ-
λα, γεννημένη το 1998 στην Κό-
ρινθο, θα παντρευτεί τον Ραφαήλ 
Νικολαΐδη του Δημήτρη και της 
Σοφίας γένος Ποντογλίδου, γεν-
νημένος το 1995 στην Πτολεμαΐδα 
Κοζάνης, στις 7 Σεπτεμβρίου 2024 
στον Ιερό Ναό Μεταμορφώσεως 
του Σωτήρος στην Κόρινθο.

Aγγελία ΓάμουMε 4 κιβώτια γέμισε όλος ο κάδος!
Αφού γεμίζουν τους κάδους... 
τα πετάνε στα πεζοδρόμια!
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Oυδείς ασφαλέστερος εχθρός απ’ τον ευεργετηθέντα αχάριστο

«ΕΝΑΣ ΔΉΜΟΣ ΣΕ ΚΑΤΑΣΤΑΣΉ ΕΚΤΑΚΤΉΣ ΑΝΑΓΚΉΣ»
Το τελευταίο διά-

στημα ο Δήμος 
Λουτρακίου Περα-
χώρας-Αγίων Θεο-
δώρων, κηρύσσεται 
επανειλημμένως σε 
καθεστώς έκτακτης 
ανάγκης για σειρά 
χρόνιων ζητημάτων.

Η Δημοτική Αρχή και 
ο ίδιος ο Δήμαρχος, 
εγκλωβισμένοι στην 
ανεπάρκειά τους αδυ-
νατούν να επιλύσουν 
το οτιδήποτε.

Σε αντίθεση με άλλα προβλήματα - στα οποία η 
εμπλοκή και άλλων φορέων του κράτους χρησιμο-
ποιείται σαν εύκολη διέξοδος μέσω της διάχυσης 
ευθυνών - το ζήτημα της κακής διαχείρισης των 
υδάτινων πόρων και η τραγική αντιμετώπιση της λει-

ψυδρίας, έχει αποκλειστικούς υπαίτιους τον Πρόεδρο 
της Δ.Ε.Υ.Α.Λ-ΑΓ.Θ. Δημήτριο Πρωτονοτάριο και τον 
Δήμαρχο Γεώργιο Γκιώνη που τον ανέχεται, παρακο-
λουθώντας αδιάφορα τους Δημότες να υποβάλλονται 
στο μαρτύριο της σταγόνας.

Επί μήνες καταθέτουμε προτάσεις στο Διοικητικό 
Συμβούλιο της εταιρείας.

Επί χρόνια προτείνουμε στο Δημοτικό Συμβούλιο 
λύσεις για να αποτραπεί η κατάσταση στην οποία 
τελικά περιήλθαμε.

Μάταια
Σήμερα έπειτα από σύσκεψη που πραγματοποιήθη-

κε στα γραφεία της Δ.Ε.Υ.Α.Λ-ΑΓ.Θ. με εκπροσώπους 
διαφόρων πληττόμενων οικισμών, καταλήξαμε ότι 
άμεση λύση δεν πρόκειται να υπάρξει! Είναι λυπηρό 
ο Πρόεδρος της εταιρείας να παρακολουθεί της εξε-
λίξεις μη έχοντας να προτείνει επί της ουσίας τίποτα.

 Ως Παράταξη καταθέσαμε  μια σειρά προτάσεων:
1) Την διερεύνηση άμεσης επίταξης των κατάλλη-

λων αρδευτικών γεωτρήσεων που θα εξασφαλίσουν 
επαρκή ποσότητα νερού για όλες της χρήσεις πλην 
της πόσης. 

2) Την άμεση διερεύνηση επίταξης βυτιοφόρων 
του Δήμου μας αλλά και όμορων περιοχών.

3) Την διανομή στις κοινότητες και στους οικι-
σμούς που δεν έχουν νερό, εμφιαλωμένων μπου-
καλιών, ώστε να βοηθηθούν οι κάτοικοι.

4) Την αναστολή αποκλειστικής χρήσης και 
εκμετάλλευσης των γεωτρήσεων που έχουν πα-
ραχωρηθεί στα εργοστάσια εμφιάλωσης, όπως 
προβλέπεται.

Αυτά είναι τα πρώτα έκτακτα μέτρα που προτεί-
νουμε.

Είναι αυτονόητο ότι η εμπιστοσύνη μας στο 
πρόσωπο του ανεπαρκή Προέδρου της  Δ.Ε.Υ.Α.Λ.–
ΑΓ.Θ.  έχει αρθεί οριστικά και αμετάκλητα.

Τα συμπεράσματα δικά σας…

Τ     ο τμήμα handball του Πο-
σειδώνα Λουτρακίου είναι στην 

ευχάριστη θέση να ανακοινώσει στην  
τεχνική ηγεσία της ομάδας  τον  Γιάννη 
Δημητρόπουλο με άμεσο συνεργάτη  
τον Πέτρο Παπαδόπουλο. Τόσο ο Γιάν-
νης Δημητρόπουλος όσο και ο Πέτρος  
Παπαδόπουλος είναι γέννημα θρέμμα 
του Συλλόγου με πολυετή  εμπειρία σαν 
παίκτες αλλά και ως προπονητές στα 
ηλικιακά αλλά και στην αντρική ομάδα. 

Ο αντιπρόεδρος και έφορος του Τμή-
ματος, Λάζαρος Τυφτικίδης, τους εύχεται καλή επιτυχία στα νέα καθήκοντα τους.

ΝΕΑ ΣΕΛΙΔΑ ΣΤΟΝ ΠΟΣΕΙΔΩΝΑ ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ

ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝΤΑ ΜΕΤΡΑ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗΣ ΤΗΣ ΛΕΙΨΥΔΡΙΑΣ
ΠΩΣ ΚΑTAΝΤΗΣΑΝ ΤΟΝ ΔΗΜΟ ΤΩΝ ΝΕΡΩΝ
Δυστυχώς για άλλη μια φορά η Δημοτική αρχή έρχεται στο και πέντε να 

συζητήσει το θέμα των μέτρων. Παρόλο που το θέμα είχε τεθεί επανει-
λημμένα εδώ και μήνες από την παράταξή μας, ο κ.Γκιώνης και ο πρόεδρος 
της ΔΕΥΑΛ -Αγ. Θ. κ. Πρωτονοτάριος μας διαβεβαίωναν ότι δεν υπάρχουν 
λόγοι ανησυχίας και ότι όλα θα κυλήσουν ομαλά, μιας και έχουν παρθεί όλα 
τα απαραίτητα μέτρα για να μη ζήσουμε ανάλογες καταστάσεις με αυτές του 
προηγούμενου έτους.

 Δυστυχώς όμως αποδείχτηκε ότι η Δημοτική Αρχή όχι μόνο προετοιμασμένη 
δεν ήταν αλλά όλο αυτό το διάστημα ψευδόταν και μοίραζε κενές υποσχέσεις.

Αφημένη στη νιρβάνα της έρχεται στο ‘και πέντε’ να πάρει μέτρα και να ζη-
τήσει προτάσεις για την αντιμετώπιση της λειψυδρίας. Περιττό να αναφέρουμε 
ότι για άλλη μια φορά ΄΄ο ανευθυνουπεύθυνος΄΄ Δήμαρχος ήταν απών από την 
συζήτηση των προτάσεων. Έδινε συνέντευξη για τον MOZART και έκανε τα 
γενέθλια  της βυθιζόμενης γέφυρας στα Ίσθμια μετά από πέντε χρόνια! Δεν 
είναι η πρώτη φορά ,δεν θα είναι ούτε η τελευταία. Τον έχουμε μάθει πλέον.   
Ούτε ο ίδιος αλλά ούτε,  όσοι και  όσες επικροτούν τις πολιτικές αυτές και δεν 
μιλούν, μπορούν να οδηγήσουν το πλοίο σε ήρεμα και ασφαλή νερά. 

Άλλωστε δεν υπάρχουν και πολλά νερά έτσι όπως τα κατάφεραν! Κάθε λίγο 
και λιγάκι αφαλατώσεις βλέπουμε, νερό στις βρύσες δεν βλέπουμε.

Μην ξεχάσουμε να τονίσουμε ότι υπάρχει και manual στα social media 
για το πως δουλεύει μια αφαλάτωση.

Την είχε αναρτήσει  Αντιδήμαρχος  
του κ. Γκιώνη!!

Να ψαξετε να την βρείτε.
Εμείς από την πλευρά μας στο τελευταίο  Δ.Σ 

της ΔΕΥΑΛ-ΑΓ.Θ το οποίο  έγινε από την πίεση 
αγανακτισμένων Δημοτών ,κάναμε προτάσεις, 
που μπορούν να μετριάσουν την ένταση του προ-
βλήματος, αφού τελευταία στιγμή δεν μπορούν 
να γίνουν και πολλά.

-Να διερευνηθεί η δυνατότητα μεταφοράς νερού από την ΕΥΔΑΠ με κατάλ-
ληλα πλοία.

-Να γίνει μεταφορά νερού  με υδροφόρες από την ΕΥΔΑΠ
-Να υπάρξουν περιοριστικά μέτρα κατανάλωσης νερού σε Βιομηχανίες και 

Ξενοδοχεία.
-να χρησιμοποιηθούν ιδιωτικές γεωτρήσεις 
- να ανασταλεί η εμπορία   νερού με  τις υδροφόρες .
- συνεχής έλεγχος για υπερκαταναλώσεις  και επιβολή ΄μέτρων 
Δυστυχώς, έχει πληγεί η εικόνα του Δήμου και της Πόλης των Νερών,  και δεν 

ξέρουμε τι επιπτώσεις θα έχει αυτό  στο Τουρισμό και την τοπική οικονομία.                     
      ΜΑΡΙΑ  ΠΡΩΤΟΠΑΠΠΑ 

Αρχηγός της μείζονος Αντιπολίτευσης του Δήμου Λουτρακίου --Περαχώρας-
Αγίων Θεοδώρων και Επικεφαλής της Παράταξης Δύναμη Δημιουργίας  .

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
ΤΟ ΝΕΡΟ ΛΟΥΤΡΑΚΊΟΥ

ΕΊΝΑΊ ΠΟΣΊΜΟ
Ενημερώνουμε τους δημότες 

ότι το νερό Λουτρακίου που πα-
ρέχεται εντός του αστικού ιστού 
του Λουτρακίου είναι ΠΟΣΙΜΟ.

Το νερό που δεν πληροί τις 
προδιαγραφές του "νερού αν-
θρώπινης κατανάλωσης" και πρέ-
πει να χρησιμοποιείται μόνο για 
άλλες οικιακές χρήσεις αποτελεί 
ένα προσωρινό μέτρο και αφορά 
μόνο στην ευρύτερη εκτός σχε-
δίου περιοχή του Λουτρακίου, 
του Ισθμού και της Δημοτικής Κοινότητας Ισθμίας και 
συγκεκριμένα στις περιοχές: 

Άσπρα Χώματα, Κοΐδελα, Άνω Λειβαδάκι, Κλεφτορά-
χη, Ψυχικό, Σφαγεία, Πολύδροσο, Φιλοθέη, Παράδεισος, 
Πανόραμα, Οικισμός Αγίου Κωνσταντίνου και Ελένης, 
Σουρλά-Κατουνίστρα, Άνω και Κάτω Καρμπούνάρι, 
Πούσι-Μεϊντάνι, Περιοχή του Ισθμού μέχρι και την 
Hellas Can, Γαλότα και όλη η Δ.Κ. Ισθμίας (Ισθμία, Κυρά 
Βρύση, Καλαμάκι, Άρης, Κάβος, Αγία Μαρίνα, Αρίωνας, 
Άγιος Χαράλαμπος).

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ Δ.Ε.Υ.Α.Λ-ΑΓ.Θ

ΠΡΩΤΟΝΟΤΑΡΙΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

ΠΑΙΖΕΙ ΜΠΑΛΑ ΜΟΝΟΣ ΤΟΥ Ο Γ. ΓΚΙΩΝΗΣ;
ΤΙ ΚΑΝΕΙ Η ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΣΗ;
Διαβάζοντας τα δύο κείμενα των 

αρχηγών των συνδυασμών, του Κώ-
στα Ζερβού και της Μ. Πρωτοπαππά 
βλέπουμε ότι ο καθένας έχει τις δικές 
του προτάσεις, που εάν τις διαβάσετε 
προσεκτικά, είναι θεωρητικές, «Να’ 
χαμε να λέγαμε» και για να μην υπάρ-
ξει παρεξήγηση μιλάμε για τις προτά-
σεις και όχι για το υπόλοιπο κείμενο.

Γιατί όταν δεν κάθεται σε ένα τραπέ-
ζι η αντιπολίτευση να συμφωνήσουν 
από κοινού σε προτάσεις που θα βο-

ηθήσουν στην επίλυση του θέματος 
και να τις συζητήσουν με το Δήμαρχο  
ούτω σώστε να βρεθεί μια λύση από 
κοινού με σύμπνοια.

Αυτά βλέπει ο Δήμαρχος και παίζει 
μπάλα μόνος του. Κυρία Πρωτο-
παππά, κύριε Ζερβέ, μόνο μαζί με το 
Δήμαρχο από κοινού μπορεί να δοθεί 
λύση στο πρόβλημα του νερού που 
είναι πρόβλημα όλων των δημοτών 
και αυτών που σας ψήφησαν και 
αυτών που δεν σας ψήφησαν.
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Ψάχνοντας .. 
έρχεται η όρεξη  
ή ο κορεσμός;

Κουρασμένο λουλούδι
στο πέτο του Μάη

Γιάννης Τσούτσιας, 
Το χειροκρότημα

Ψάχνουν τις τσέπες του σακακιού τους για να 
βρουν τα κείμενα που έγραψαν το 1974 και 

τα προσαρμόζουν κατά περίπτωση τα 50 χρόνια 
της παρουσίας τους στα κομματικά γραφεία και 
όργανα, ψάχνουν να εντοπίσουν που πήγαν στις 
πρόσφατες εκλογές τόσες ψήφοι χαμένες, ψά-
χνουν να μάθουν γιατί τους πρόδωσαν ‘οι πρώην 
σύντροφοι’ τους, ψάχνουν να πείσουν- για προ-
γραμματικές [;] συνεργασίες- νέους συμμάχους/
συνοδοιπόρους[;], ψάχνουν να βρουν για τον 
εαυτό τους καινούργιο ρόλο, ψάχνουν παντού 
εκτός από τη συνείδησή τους και την αυτοκριτι-
κή τους.Ταυτόγχρονα παρασύρουν [και ‘καίνε’;] 
άπειρους, αν και φερέλπιδες, πολιτικούς [συγκρί-
νο ντάς τους  άκαιρα κι αδόκιμα με ξένους ηγέ-
τες], προτείνουν αφασικές δια-κομματικές λύσεις 
[sic] για να βγούν από το προσωπικό τους αδιέ-
ξοδο, ονοματίζουν για αρχηγούς και προέδρους 
με λογική σαπουνόπερας ή ιδιοτέλειας, αυτοπρο-
βάλλονται ως ‘παρόντες’στο μέλλον, ενώ ουδείς 
τους κάλεσε.

Αυτοί οι ανθρωπολογικοί τύποι, απομεινάρια 
μιάς κολοβής σοσιαλιστικοειδούς / αριστεροει-
δούς Μεταπολίτευσης, αυτές οι ‘πονηρές αλεπού-
δες’ της ατομικής επιβίωσης, οι παλιοκαραβάνες 
της κομματικής καμαρίλας, οργανώνουν μία νέα 
Κεντροαριστερά που θα σώσει τη χώρα από το 
Μητσοτάκη [αποφεύγοντας να αφορίσουν όλη τη 
Δεξιά, για ευνόητους λόγους]

Το μέγα ερώτημα είναι το ‘ποιός θα μας σώσει 
από αυτούς’,  μήπως και μπορέσουμε να συνεννο-
ηθούμε μεταξύ μας χωρίς ενδιάμεσους και μεσά-
ζοντες.Φθαρμένα πρόσωπα του ΠΑΣΟΚ και του 
ΣΥΡΙΖΑ συνωμοτούν για το καλό της δημοκρα-
τικής παράταξης.Έλεος πια με τις κορώνες των 
άδειων ιδεολογημάτων. Οι παλιοί μας τάζουν το 
καινούργιο προς ίδιον όφελος [sic]

Λόγια,  λόγια, λόγια που δεν είναι τίποτ’άλλο 
από ‘δικαιολόγηση’ των προσκλήσεων των εν-
λόγω στις τηλεοράσεις γαι πέντε λεπτά ‘πολιτι-
κής ανάστασής τους’ [ενώ και οι ίδιοι οφείλουν 
να έχουν συνειδητοποιήσει ότι εκόντες/άκοντες 
έχουν πλέον μπεί στο χρονοντούλαπο των ψευ-
δαισθήσεων]

Η όποια εκδοχή της Κεντροαειστεράς ή της Σο-
σιαλιστικής Δημοκρατικής Αριστεράς θα προε-
τοιμαστεί απο δημοκρατικούς πολίτες κι όχι από 
εγ-κατεστημένους καρεκλοκένταυρους των κομ-
μάτων.

Αυτή θα είναι η αρχή της ελπίδας και το τέλος 
των υπεργολάβων επαγγελματιών της πολιτικής.

Μετεκπαιδευθείς στην 
ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΙΚΗ

τηλ. 27443 01500

Αθήνα: Βασ. Σοφίας & Βεντήρη 1 (Hilton) - 11528
T: 210 7241888 Λουτράκι: Σολωμού 6 - 20300 / 

Τ: 27440 62494

Δρ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ Σ. ΛΙΑΡΑΚΟΣ MD, PhD, FEBO

ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΣ ΙΑΤΡΟΣ -
ΧΕΙΡΟΥΡΓΟΣ ΟΦΘΑΛΜΙΑΤΡΟΣ

Διδάκτωρ Πανεπιστημίου Αθηνών
Επιμελητής Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών

Εξειδικευθείς στις Μεταμοσχεύσεις Κερατοειδούς
Ε: vsliarakos@gmail.com / T: 6972 424606

Οι ιατροί της Περιοχής μας Αχρείαστοι να ’ναι...Αχρείαστοι να ’ναι...

Ερωτήματα που πρέπει να απαντηθούν,  
για να μην πούμε "το νερό νεράκι"..
Ο Δημος μας, 

είναι ευλογημέ-
νος γιατί ανάμε-
σα στα άλλα έχει 
"προικιστει ", από 
την Φύση, να έχει 
μεταλλικό και ια-
ματικο νερό.
Όμως οι φτωχές 

βροχοπτώσεις, η 
αυξημένη κατα-

νάλωση, η μεγαλη ζητηση, δημιούργη-
σαν πολλά προβλήματα, οσον αφορα 
το μεταλλικο νερο, και όλες και όλοι 
περιμένουμε λύσεις, με πνεύμα Δι-
καιοσύνης και αποτελεσματικότητα.
Οι ερωτήσεις λοιπον απευθύνονται 

στην ΔΕΥΑ Λουτρακίου, Περαχωρας, 
Αγίων Θεοδώρων, αλλά και στον Δήμο 
μας, ο οποίος είναι ο συντονιστής και 
εγγυητής της ποιότητας, της ποσότη-
τας των υδατων που καταναλώνουν, 
καθώς και της νομιμότητας και της 
Δικαιοσύνης που αυτά πρέπει να 
διανέμονται.
ΕΡΩΤΑΣΤΕ ΛΟΙΠΟΝ :
Το μεγαλόπνοο έργο, που εκτελείται 

ήδη στον Δήμο μας, δηλαδή η μεταφο-
ρά νερου, με φυσική ροή,  μεσω των 2 
αγωγών που θα μεταφέρουν νερό από 
τις θεσεις ΠΡΑΘΙ, ΠΗΓΑΔΙΑ και ΜΥΛΟΙ, 
προς το κεντρικο υδραγωγείο της 
Πόλης του Λουτρακίου, για να υδρο-
δοτηθει το Λουτράκι και η Περαχώρα, 
γιατί πριν ακόμα φτάσουν οι ποσοτητες 
του μεταφερόμενου νερού προς το 
κεντρικο Υδραγωγείο, δηλαδή πριν 
γινει αυτή η υδροδοτηση, και φτάσει το 
νερό στο υδρα Λουτρακίου, υπάρχουν 
διακλαδώσεις αγωγών, μικρότερων, 
πρις περιοχές στον Υδροφορο Οριζο-
ντα Λουτρακίου,  για να υδροδοτηθουν 
νομιμες και νομιμοποιημένες κατοικιες;;
Σημειωτέον ειναι οτι ο Υδροφορος 

Οριζοντας Λουτρακίου, όσον αφορά 
την παράνομη δομηση, αρα και την 
παράνομη υδροδότηση τους, προστα-
τευεται από το ΠΔ 630/1985.
 Ειναι λοιπον αληθες ή οχι, οτι οι 

αγωγοι, που διακλαδώνονται με τους 
κεντρικους αγωγους, έγιναν, οχι για 
να εξασφαλισουν τις διαρροες του 
παλαιού δικτύου νερού, αλλά με το με-
ταφερόμενο νερό θα υδρευθούν αρχικά 
200 περίπου κατοικες με κήπους στον 
Υ.Ο. Λουτρακίου και μετά πιθανότατα 
θα επεκταθεί το δίκτυο νερού και σε 
όλες τις νομιμοποιημενες κατοικίες 
στον Υδροφορο Ορίζοντα, που ήταν 
- παλαιότερα- αυθαίρετες και νομιμο-

ποιήθηκαν, και ανέρχονται συνολικά σε 
τουλαχιστον 1000 περίπου; 
Υπάρχει πρόσφατη μελέτη του ΙΓΜΕ 

που να επιτρεπει την υδροδοτηση των 
ποσοτητων του νερού στην περιοχη 
του Υδροφόρου Ορίζοντα Λουτρακίου;;
Έχουν ή ΔΕΝ ΕΧΟΥΝ γίνει ειδικές 

μελέτες για να διαπιστωθεί εάν:
1. Έχει επαρκέστατο νερό στις θέσεις 

ΠΡΑΘΙ ΠΗΓΑΔΙΑ και ΜΥΛΟΙ, ωστε εανα-
ως να μπορούμε να το εκμεταλλευόμα-
στε το νερό αυτό, με τους αγωγούς, για 
την υδροδοτηση πρώτα των κατοικιών 
στον Υδροφορο Οριζοντα Λουτρακιου 
(1000περίπου) και έπειτα το υπολοιο 
νερο να συνεχίζει την ροή, προς το κε-
ντρικό υδραγωγείο για υδρευση των κα-
τοικιών στον κεντρικό ιστό της Πόλεως 
του Λουτρακίου και της Περαχωρας;;;
2. Έχουν ή ΔΕΝ έχουν γίνει μελέτες εάν 

η υδροδοτηση των εντός σχεδίου περιο-
χών του Λουτρακιου, πχ στο Λειβαδακι, 
εάν γίνουν εκεί με την έλευση και του 
προαστιακού,  5000 νέες κατοικίες, 
φτάνει το νερό για να υδροδοτήσει τις 
νέες αυτές κατοικίες ή δεν μήπως ΔΕΝ 
φτάνει το νερο;;
3. Το ίδιο ερώτημά ισχύει και για την 

Περαχώρα Φτάνει το νερό και για τις κα-
τοικίες που υδροδοτούνται στην Περα-
χώρα και από ποιά μελέτη προκύπτει;;
4. Ας σημειωθεί ακόμα ότι ο Δήμος μας 

έχει κηρυχθεί σε κατάσταση έκτακτης 
ανάγκης λόγω λειψυδρίας. 
5. Πώς συνάδει λοιπόν να γίνεται ένα 

έργο για να υδροδοτηθουν πρώτα οι 
κατοικίες στον υδροδορο και όχι μεσα 
στο ιστό της πόλης του Λουτρακίου και 
στον ιστό της Περαχώρας;; 
Τί ρόλο διανομέα θα παίζει το κεντρικό 

Υδραγωγείο, χωρίς να έχει όλες τις 
ποσότητες του νερού;;:
6. Τέλος για να υδροδοτηθουν οι κατοι-

κίες στον υδροφορο ορίζοντα, δεν θα 

έπρεπε πρώτα να πάει ο αποχετευτικός 
αγωγος λυμάτων, για να προστεματευ-
θεί ο Υδροφόρος Ορίζοντας και μετά 
να συνδεθούν όλες οι κατοικίες εκεί με 
αυτόν και έπειτα να γίνει μελέτη για τις 
ποσότητες του νερου που θα απαιτη-
θούν για ύδρευση και μόνον, και αφού 
διαπιστωθεί ότι επαρκει το νερο, τοτε 
και μονον τοτε θα πρεπει να υδροδο-
τηθούν οι κατοικιες αυτές, και πιθανον 
εφόσον πρώτα αποφασιστεί αρμοδίως 
οτι δεν χρειάζεται η προστασία του 
Υδροφόρου Ορίζοντα Λουτρακίου, σύμ-
φωνα με το ΠΔ 630/1985, και να καταρ-
γηθεί το εν λογω Προεδρικο Διαταγμα, 
ή να τροποποιηθεί πιθανοτατα και να 
μπουν καποιοι όροι δομησης και χρήσης 
του νερού με νέο κανονισμόΎδρευσης;;
7. Και οι άλλες ιδιοκτησίες του Υ.Ο. 

Λουτρακίου, οι οποιες δεν εχουν κτί-
σματα;
Τί θα γίνει με αυτές;
Θα μπορούν να κτίσουν ή οχι και στα 

πόσα στρέμματα;
8. Τί θα γίνει με την επέκταση της πό-

λης του Λουτρακίου;
Θα επεκταθεί προς τα εκε (Υ.Ο.)ί ενώ 

δεν έχουν υλοποιηθεί τα ανωτέρω ή η 
επέκταση θα γίνει μόνο στο Λειβαδακι, 
στο Λουτράκι και αυτή θα ειναι αρκετή ;;
9. Είναι έτοιμοι/ες, οι Άρχοντες και οι 

Αρχόντισσές μας, να μας πουν πώς γί-
νεται ένα έργο αξίας 1,8 εκατομμυρίων 
ευρώ, να γίνεται έτσι και να μην έχουμε 
ενημερωθεί ;;
Εάν λοιπον υπάρχει απάντηση στα 

ανωτέρω ερωτηματικά, που είναι τα 
προαοαιτούμενα του έργου; [μελετες];:
10. Μήπως πρέπει όλα τα προαπαιτού-

μενα (μελετες) να γίνουν πριν το έργο 
που υλοποιείται ήδη;;

Ήρεμα ρωτώ και περιμένω ακόμα 
τις απαντήσεις..                                                                                    

Γράφει ο: 
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